
 

 

 

Referat från eftermiddagsträff onsdagen den 21 september 

 

Vid medlemsträffen samlades ca 60 personer för att lyssna på Nicklas 

Holmström som berättade om SIS ( Statens Instutionsstyrelser)  

Nicklas började arbeta på SIS 1991 och har haft olika befattningar såsom 

nattvak till föreståndare. 

Från början fanns det 9 platser för eleverna på SIS hemmet och personalen 

lagade själv maten. 

2013 började funderingarna om att bygga ut och 2015 satte projekteringen 

igång. Personalen har varit med i planeringen från början.  

Idag står ett 9000 kvm stort bygge färdigt som rymmer 40 elever 12 -16 år, 

145 fast anställd personal och 80 timvikarie. Där finns en skola som följer 

skollagen och läroplanen. Lärarna har fullgod utbildning, 19 lärare på 40 

elever. Ett kök som lagar all mat.  

Vi fick en filmvisning från ovan på byggnaden och även inomhus där det finns 

väl genomtänkta rum som bibliotek, idrottshall, slöjdsalar, musikrum, 

hemkunskap, Bild och Form, NO sal och gymnastiksal. Vissa av dessa 

lektionssalar är ljudisolerade och det är ett fåtal elever där samtidigt. Det 

finns också en läkare att tillkalla vid behov samt två sjuksköterskor på heltid.  

Personalen har sina egna rum för planering och en uteplats på taket som bara 

dom får nyttja. Personalen måste delta i utbildningar innan dom börjar sitt 

arbete. Som Nicklas uttryckte sig ”Vi är galet stolta” över byggnaden. 

Vi fick också veta att ett samarbete med BUP ska ske i oktober.  

En mycket informativ föreläsning som gav medlemmarna en insyn i arbetet 

på SIS hemmet. 

 

 

 

 


